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Emrah Tagi ERTUĞRUL: Hocam hoş geldiniz, bize kendinizi 
tanıtır mısınız?  

Yeliz ÖZDEMİR: Yeliz ÖZDEMİR, Sınıf öğretmeniyim, 
İzmir’den katılıyorum. 

ETE:  Projeden nasıl haberiniz oldu? 

YÖ: TUBİTAK’ın dönem dönem internet sayfasını ziyaret 
ederim, orda gördüm. Birde arkadaşım Gediz doğa eğitim 
projesine katılmıştı ve eğitimin çok faydalı olduğundan 
bahsetti. Bende başvurumu yaptım olumlu sonuçlanınca da 
kendimi burada buldum. 

ETE:  IDE’ nin internet sitesini takip ettiniz mi? 

YÖ: Hayır ziyaret etmedim. Ama arkadaşım kendi katıldığı 
doğa eğitimini anlatmıştı eğitimden az çok bilgim vardı ama 
ayrıntılı bilgim yoktu. Doğayla baş başa kalacağımdan 
eminim. 

ETE:  Doğayla ilgili bir deneyiminiz bir tecrübeniz oldu mu? 

YÖ: Ben bir köy çocuğuyum, toprakla iç içe büyüdüm. Biyoloji 
mezunuyum ve dağcılık kulübündeyim dönem dönem 
yürüyüşlere katılıyorum. 

ETE:  Doğa eğitiminden sonra bakış açınız değişti mi? 

YÖ: Öncelikle IDE ’ de bulunduğum için kendimi şanslı 
hissediyorum. Olan bilgilerimin tazelenmesine ve 
farklılıklarımın artmasına neden oldu. 

ETE:  Bu tür projelerin doğa koruma alanlarına bir katkısı 
olacağını düşünüyor musunuz? 

YÖ: Öncelikle bilinçlenmemizi sağladı. Almış olduğumuz 
tecrübenin, mesleki anlamda bizi motive edeceğine 
inanıyorum. Böylece kendi yapacağımız projelerde motivasyon 
olacağını düşünüyorum. 

ETE:  Projemizle ilgili değiştirmek istediğiniz bir şey var mı? 

YÖ: Herkesin faydalanmasını isterim. Ben her bölgenin 
ekosistemini tanımak isterim. Açıkçası bu şansa bir defa nail 
olmak beni üzdü. Gönül her projeye uygun zamanlar da 
gidebilmek ister. 

ETE:  Sonuç olarak verimli olduğunu düşünüyor musun ve 
buradan giderken yanınızda götüreceğiniz bilgiler oldu mu? 

YÖ: Öncelikle teorik bilgiler biraz ağır geldi. Gerçi üniversite 
de okuyan arkadaşlara göre iyidir ama ben sınıf öğretmeniyim 
ve bazı bilgileri kendimce gereksiz gördüm. Ama yine de 
eğitimden faydalandım. 

 


